
Styremøte 1 Oslo Skikrets + julebord
tir 17 januar 2023, 17:00 - 22:00

Telegrafen - Kongens gate 21, 0157 Oslo

Deltakere
Styremedlemmer
Tommy Rovelstad, Gudbrand Bakke, Morten Vold Eriksen, Hege Furfjord, Ingrid Heggebø Lutnæs, Mette Sannes, Finn Espen Sellæg, 
Frode Wirum Sæter, Atle Rømo, Karianne Løken, Tove Andersen

Fraværende: Thor Gjelsvik, Atle Rolstadaas, Kristoffer Erichsen, Lillis Rabbing

Møteprotokoll

1. Godkjenning av innkalling

Godkjent

Beslutning
Gudbrand Bakke

2. Godkjenning av referat styremøte 09/22

Godkjent

 Protokoll_1222 Styremøte OSK_221122.pdf

Beslutning
Gudbrand Bakke

3. Parautvalgets budsjett og handlingsplan for 2023

Parautvalgets handlingsplan for 2023 ble ikke gjennomgått på sist styremøte 22 november 2022. Det ble derfor bestemt
at denne skulle tas opp igjen på første styremøte i 2023.

Gjennomgang av Parautvalgetshandlingsplan med budsjett for 2023

Kommentarer: 
Mangler fortsatt budsjett og fordeling av midler på tiltak. Må på plass før HP kan godkjennes slik det står.
Skisserte tiltak i HP er relativt mangelfulle med utgangspunkt i utvalgets mandat og leveranseområde. Her bør det
utarbeides flere tiltak som treffer på mandat, blant annet tiltak for syns- og bevegelseshemmede.

Vedtak:
 

Styret vedtar parautvalgets budsjett og handlingsplan med innspillene over. 
Styret ber administrasjonen følge opp videre arbeid med parautvalget for å sikre at handlingsplan og budsjett
samsvarer med utvalgets mandat.

 Handlingsplan Para OSK 2021-23.xlsx
 Mandat Parautvalg - Oppdatert utkast.docx

Orientering
Atle Rolstadaas

4. Dato og lokasjon for styremøter og Kretsting 2023

Det ble vedtatt Kretsting 6 juni 2023 på sist styremøte. Det viser seg at i NSF sin lov står det at Kretstinget skal
være gjennomført innen mai - Vi må derfor flytte Kretstinget.
Ut i fra at vi må flytte kretstinget, må vi da justere på styremøtene våre ut i fra frister inn mot kretstinget?

Vedtak:
 

Kretstinget flyttes til tirsdag 30 mai
Oslo Skikrets  administrasjonen får fullmakt til å bestemme egnet sted ut i fra tilbudene som kommer inn.
Møtetidspunktene som er satt opp opprettholdes.

Beslutning
Tommy Rovelstad
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5. Status Skiklubbutvikler

Status på Skiklubbutvikler jobben i Oslo Skikrets
Hvordan kan vi sammen utvikle klubber, aktiviteter og rekruteringen?
Samhandling med Akershus/Østfold og andre kretser

Administrasjonen orienterte

Orientering
Tove Andersen

6. Status Skisprell

Status med arbeidet så langt
Utstyr til Skisprell
Skisprell i flere grener?

Administrasjonen orienterte

Orientering
Tove Andersen

7. Ny-rekrutering av skiløpere i Oslo Skikrets

Vi fikk en henvendelse fra en mor ang info om Hopp og hvor/hvem hun kunne kontakte for info slik at hennes sønn på 9
år kunne prøve sporten.
Det ga meg en tanke om at vi ikke har noe kontakt punkt for de som ønsker info og som ikke kjenner til idrettene våre.
Er det noe vi her kan gjøre for at det kan bli enklere å komme i kontakt med oss for å enklere kunne få info og føle
trygghet for å reise å prøve (utstyr, velkommen osv)

Vedtak: 
Administrasjonen ser på mulig løsning på Oslo Skikrets sin hjemmeside som en felles infoside for alle grener.

MVE og ARØ skal jobbe mer med Instagram og se på hvordan vi kan få dette mer frem i kretsen

Beslutning
Tommy Rovelstad

8. Utleie av Kretshytta (Elghytta)

Hvor mye skal hytta leies ut for til eksterne?
Hvor mye skal hytta leies ut for til interne?

Vedtak:

Klubber og interne - Gratis
Eksterne betaler 500,- kveld/dag
Administrasjonen må markedsføring hytta mer og bedre

Beslutning
Tommy Rovelstad

9. Status Kong Haralds Ungdomsstafett

Status på arbeidet så langt

Orienterer om status

Orientering
Karianne Løken

10. Endring av regnskapskontor

Begrunnelse for å endre regnskapskontor er:

Kostnader.  Oslo betalte i 2022 kr. 106 000.-for regnskapsføring.  Akershus, som også fører regnskapet for
TEOF, har en fastavtale med IRK på kr. 87 000 i året.  Oslo vil ikke få en fastavtale hos IRK det første året pga. at
det er vanskelig å anslå hvor mye tid som går med til å føre regnskapet til Oslo.
Oversikt.   Gammelt regnskapskontor bruker et eldre Visma system som gjør at neste alle transaksjoner må
gjøres av regnskapsfører selv.   Det er svært vanskelig å få ut oversiktlige rapporter.   Hos IRK får vi en klient hvor
selv kan ta ut rapporter til enhver tid når vi har behov.
Tidsbesparende.  IRK bruker det mest moderne Visma regnskapssystem noe som gjør at adm. i Oslo bruker
mindre med tid på regnskap.  
Expense.   IRK har egne medarbeidere som kjører lønn noe som gjør at vi sikrer at de som har utlegg får det de
skal og til rett tid.

Kommentar:
Dette har blitt muntlig godkjent i tidligere styremøte

Vedtak:
Styret godkjenner endringer av regnskapskontor

Beslutning
Tommy Rovelstad
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11. Informasjon fra grener og utvalg

Generell informasjon fra alle grener og komiteer

Telemark: 
Presenterer handlingsplan og budsjett for sesongen 2023 - Telemark sender inn oppdatert handlingsplan
Informerer om vedtak på søknad fra BSK på 5000,-

Anlegg:
Jobbe politisk at anleggene våre ikke skal legges ned
Barn på østkanten av Oslo mister tilbud
I dialog med media ang anleggs saker

Andre grener med generell info

Orientering
Alle

12. Eventuelt Alle

12.1. Søknad om å få dekke trener utgifter Para Lyn

Lyn søker om midler til å dekke lønn for trener til en barnegruppe for syn- og bevegelseshemmede.
Se vedlegg for info og oppsett.

Vedtak: Styret gir støtte til 1 trener for en oppstart.
Beløpet og søknaden sendes det rapport på ved endt sesong.

 FAKTA FOR PARA LYN.docx
 Søknad Para og utgifter LYN.msg

Beslutning
Tove Andersen

12.2. KM medaljer for kretsens grener for sesongen 2023

Må få en oversikt over hvor mange KM medaljer vi trenger i kretsen

Administrasjonen kartlegger hvor mange KM medaljer vi skal ha i kretsen for sesongen 2023
Tove sender ut en telling og oversikt til alle grenkomiteene for godkjenning

Tove Andersen
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